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PREDMET:  Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
 
 
 Vijećnica Gradskog vijeća Grada Labina Tanja Pejić (KLGB nositelj: Silvano Vlačić) je 
na 12. sjednici Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 22. svibnja 2018. godine postavila 
vijećničko pitanje  i to: 

Temeljem Zapisnika Odbora za zaštitu okoliša, održanog 02.05.2018.g., donesen je zaključak, 

citiram: 

1. Odbor je mišljenja da se o toj važnoj temi za Labinštinu – raspravi o TE Plomin 1, 

Javna rasprava trebala održati i u Labinu, te da se o toj temi treba izjasniti i Gradsko 

vijeće Grada Labina. 

2. Ovaj Odbor je PROTIV rekonstrukcije TE Plomin na ugljen. 

GLASOVANJEM : JEDNOGLASNO. 

Javna rasprava o stručnoj podlozi za ishođenje okolišne dozvole za postojeće postrojenje TE 

PLOMIN 1 održana je u Plominu 20.04.2018.g. Na njoj nije bila prisutna velika većina 

gradonačelnika i načelnika gradova i općina Labinštine, pa upućujemo pitanje kao i prijedlog: 

Hoće li ova točka biti dio dnevnog reda buduće sjednice, te smatrate li da bi prema ovoj 

situaciji trebali biti svjesni i odgovorni kao što smo pokazali zajedničkim postupanjem na 

primjeru sustava odvodnje otpadnih voda aglomeracije Labin-Raša-Rabac sa partnerima u 

projektu: Grad Labin, Općina Raša, Općina Kršan, Općina Sv. Nedelja i Općina Pićan. 

Ukratko, s obzirom na sve strože uvjete i zakonske propise EU prema ugljenu kao energentu 

prošlosti, smatramo da je opasno i zabrinjavajuće da se o ovome ne sazove tematska sjednica 

kao i rasprava u svim nabrojenim općinama i Gradu Labinu.  

Osnovni argument naše inicijative je utjecaj na zdravlje i okoliš kao i gotovo sigurna 

ekonomska nestabilnost odnosno gubitak lokalne zajednice u slučaju nastavka korištenja 

ugljena kao energenta kojeg EU sve brže odbacuje i upozorava na isto.“ 

 
 
 



 

ODGOVOR: 
 
Prema Stručnoj podlozi zahtjeva za izmjenu uvjeta okolišne dozvole za postojeće postrojenje 
TE Plomin 1 , koja je bila na javnoj raspravi od 09. travnja do 09. svibnja 2018. godine, HEP 
PROIZVODNJA d.o.o., Sektor za termoelektrane, predviđa produljenje životnog vijeka i 
modernizaciju TE Plomin 1 sa slijedećim zahvatima: 

- ugradnja SCR DeNOx postrojenja,  

- ugradnja postrojenja za odsumporavanje (DeSOx, mokri postupak s vapnencem uz 
obradu otpadnih voda),  

- zamjena unutarnjih dijelova parne turbine,  

- zamjena generatora novim zrakom hlađenim generatorom,  

- zamjena triflux pregrijača kotla,  

- zamjena parovoda vrućeg i hladnog međupregrijanja,  

- zamjena parnog zagrijača zraka s pripadajućim kanalima,  

- rekonstrukcija kondenzatora,  

- generalni remont napojnih pumpi i VOITH spojke pumpe br. 1,  

- zamjena mlinova za ugljen i pripadajućih kanala i ventilatora,  

- modernizacija blok transformatora i transformatora vlastite i opće potrošnje,  

- modernizacija mjerno regulacijskih uređaja (nadogradnja zastarjelog Siemens TXP 
sustava za vođenje termoelektrane na novu inačicu SPPA-T3000).  

Koordinator javne rasprave sukladno Zakonu o zaštiti okoliša i Uredbi o okolišnoj dozvoli za 
područje Istarske županije je Upravni odjel za održivi razvoj Istarske županije, a Općina Kršan 
i Grad Labin bili su samo tehnička podrška za objavu potrebnih obavijesti i dokumenata. 
Okolišnu dozvolu odnosno njenu izmjenu i dopunu izdaje Ministarstvo zaštite okoliša i 
energetike. 
Rekonstrukcija TE Plomin 1 te uvjeti i način njezina rada, mjere zaštite i praćenje tijekom rada, 
sigurno su iznimno važne za područje Labinštine i očuvanje zdravog okoliša.  Stoga vjerujem 
i učinit ćemo sve što je u našoj moći, naravno poštujući zakonske okvire koje imamo, da se  i 
u ovom projektu zajednički izborimo za ono što je najbolje za građane Labinštine. 
 

Sa poštovanjem,  
       

                                                                                                          GRADONAČELNIK 
 
                                   Valter Glavičić v.r. 
 

 
 
 
 
 
 
 
Prijedlog odgovora izradila: 
Pročelnica: Anamarija Lukšić v.r. 
 
 
 
 
 

 


